

سادن في القطار



Des. mariam foussein

نورة طاع الله

سآدن فف القطار

نورة طاع الله

نوع العمل : كتاب اطفال

الكاتب :نورة طاع الله

تصميم الغلاف : مريم حسين

تعبئة وتنسيق : نجلاء محمد

هذا العمل تم تحت إشراف فريق

كيان اللارواية للنشر الإلكتروني

لينك الجروب

جروب اللارواية

لينك البيدج

اللارواية للنشر الإلكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة
حق المؤلف

هيا نقرأ الكتاب باللغة العربية

هل تعلم يا بني ما هو القطار؟

القطار هو وسيلة نقل كبيرة وطويلة تسير على سكة حديدية (قضبان من الحديد)، وتُستخدم لنقل الناس أو البضائع من مكان إلى آخر.

تخيل أن القطار مثل "سلسلة طويلة من العربات" مربوطة ببعضها. في مقدمة هذه العربات توجد عربة قوية تُسمى القاطرة، وهي التي تسحب باقي العربات

يتكوّن القطار من

القاطرة: هي الجزء الأمامي الذي يحتوي على المحرك.

العربات: وهي الأماكن التي يجلس فيها الركاب أو توضع فيها البضائع.

السكة الحديدية: طريق خاص من الحديد يسير عليه القطار.

القطار يتحرك بواسطة محرك قوي، قد يعمل بالكهرباء أو الديزل، وهذا المحرك يدفع القطار ليسير بسرعة على السكة.

يسير القطار بين المدن والقرى، ويتوقف في أماكن تُسمى محطات القطار لكي ينزل ويصعد الركاب.

نستخدم القطار لأنه سريع ويساعدنا على السفر لمسافات طويلة.

يمكنه نقل عدد كبير من الناس في نفس الوقت.

يُستخدم أيضاً لنقل البضائع الثقيلة.

هناك قطارات سريعة جداً تُسمى "القطارات السريعة" يمكنها أن تسير

بسرعة كبيرة جداً، أسرع من السيارات

القطار هو وسيلة نقل آمنة وسريعة تسير على سكة حديدية، ويتكون من قاطرة

وعربات، ويُستخدم لنقل الناس والبضائع بين الأماكن.

هيا نقرأ الكتاب باللغة الإنجليزية

Do you know what a train is, my son?

A train is a large, long means of transport that runs on railway tracks (iron rails) and is used to transport people or goods from one place to another.

Imagine a train as a long chain of carriages linked together. At the front of these carriages is a powerful car called the locomotive, which pulls the rest of the carriages.

A train consists of:

The locomotive: the front part that contains the engine.

The carriages: the places where passengers sit or where goods are stored.

The railway track: a special iron track on which the train travels.

The train is moved by a powerful engine, which may be electric or diesel-powered. This engine propels the train to travel at speed on the track.

The train travels between cities and villages and stops at places called train

stations so that passengers can get on and off.

We use trains because they are fast and help us travel long distances.

They can transport a large number of people at the same time.

They are also used to transport heavy goods. There are very fast trains called "high-speed trains" that can travel at very high speeds, faster than cars. A train is a safe and fast means of transport that runs on a railway track, and consists of a locomotive and

carriages, and is used to transport people and goods between places.

